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Številka: 900-234/2011-4 
V Ljubljani, dne 26.10.2011 
             
 
 

ZAPISNIK 

 
 
6. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana, ki je bila v TOREK 25.10.2011 ob 17. uri v 
prostorih na sedeţu ČS Rudnik, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
6. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana, sklicala in vodila predsednica sveta, Katarina Juvanc Šinkovec. 
 
Na začetku je predsedujoča pozdravila prisotne in ugotovila, da je od 15-ih članov sveta na seji 
navzočih 12 članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel z delom. 
 
NAVZOČI ČLANI SVETA: Ljubo Baša, Vera Debeljak, dr. Drago Karol Golli, Katarina Juvanc 
Šinkovec, Hermina Kastelic, Jerneja Končan, Robert Okorn, Vojko Perhavec, Maja Rus, mag. Andreja 
Troppan, Marjan-Jernej Virant, Andreja Vrtačnik Kremţar. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Metodij Rigler,  Gregor Verbinc, Gašper Ţupan. 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Ţidanek - svetovalka II, SLS, MU, MOL, Barbara Šivec – koordinatorka 
VI, SLS, MU, MOL 
 
Predsedujoča je predlagala  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

01. Potrditev zapisnika 5. redne seje in 3. izredne seje Sveta ČS Rudnik 
02. Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 
03. Pregled realizacije finančnega načrta za leto 2011 
04. Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik  
 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12  PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
 

 
 

AD 1 
Potrditev zapisnika 5. redne seje  in 3. izredne seje Sveta ČS Rudnik 

 
 
Člani sveta so gradivo (predloga zapisnikov) prejeli s sklicem seje.  
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A. Potrditev zapisnika 5. redne seje;  
 
Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 5. redne seje.  
 
Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/6:  
Zapisnik 5. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/6 je bil sprejet. 
 
B. Potrditev zapisnika 3. izredne seje; 
Predsedujoča je dala v razpravo zapisnik 3. izredne seje.  
 
Člani sveta niso imeli pripomb na zapisnik, zato je dala predsedujoča na glasovanje   
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/6:  
Zapisnik 3. izredne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12  članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/6 je bil sprejet. 
 
 

AD 2 
Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik 

 
Člani sveta so z vabilom prejeli zapisnik 1. seje Sosveta za zaščito, reševanje in civilno obrambo ter 
zabeleţko razgovora s krajani Gornjega Rudnika.  
Robert Okorn je na kratko predstavil vsebino 1. seje Sosveta za zaščito, reševanje in civilno obrambo.  
Predsedujoča je nato predstavila problematiko Gornjega Rudnika, izpostavljeno na sestanku s krajani. 
Dodatno je problematiko, ki izhaja še iz časa Krajevne skupnosti Rudnik, obrazloţil tudi Marjan Virant. 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/6: 
Svet Četrtne skupnosti Rudnik podpira komunalno ureditev območja Gornjega Rudnika 
prioritetno po terminskem planu MOL. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12  članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 3/6 je bil sprejet. 
 
Predsedujoča se je zahvalila vsem članicam organizacijskega odbora prireditve Srečanje krajanov ČS 
Rudnik za njihovo pomoč, ter povprašala prisotne po odzivih na prireditev. 
Splošno mnenje je bilo sicer pozitivno, vendar pa bi morali več narediti na informiranju krajanov 
(plakati, dati na naslovnico Rudniške Četrtinke, posebej letak ipd.), saj je bila udeleţba dokaj skromna. 
V nadaljevanju je predsedujoča prisotne seznanila z ostalimi zadevami: 

- prispevki za novo številka glasila Rudniška Četrtinka se zbirajo. Oddati jih je potrebno do 
konca meseca oktobra; 
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- obnavlja se Dolenjska cesta na zadnjem delu. Pristojne sluţbe je ČS Rudnik obvestila, da 
je delna zapora slabo označena in s tem nevarna vsem udeleţencem v prometu. 

- V okviru četrtne skupnosti se je tudi začela priprava prednovoletnega bazarja. Tokrat v 
sodelovanju z OŠ Oskarja Kovačiča.  
 

 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT.:4/6: 
Za organizacijo in izvedbo  prednovoletnega bazarja se ustanovi začasna komisija v sestavi:  

- Katarina Juvanc Šinkovec, predsednica 
- Jerneja Končan, namestnica 
- Vera Debeljak, članica 

 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12  članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 4/6 je bil sprejet. 

 
 

AD 3 
Pregled realizacije finančnega načrta za leto 2011 

 
Člani so z vabilom prejeli tabelo s porabljeno višino sredstev po nalogah iz izvedbenega načrta ter 
stroškovnik prireditve.  
Helena Ţidanek je na kratko obrazloţila odhodke in preostala sredstva po tabeli.  
 
Po razpravi je dala predsedujoča na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/6: 
Sredstva v višini 300,00 EUR se s podkonta 4020 03 prerazporedijo na podkonto 4022 06. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 5/6 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/6: 
Sredstva s višini 200,00 EUR se s podkonta 4020 03 prerazporedijo na podkonto 4020 09. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 6/6 je bil sprejet. 
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 7/6: 
Sredstva v višini  500,00 EUR s podkonta 4020 03 in sredstva v višini 900,00 EUR  s podkonta 
4029 38 se prerazporedijo na podkonto 4020 99. 
Omenjena sredstva se namenijo za nalogo »prednovoletne in druge obdaritve«. 
 
Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 7/6 je bil sprejet. 
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PREDLOG SKLEPA ŠT. 8/6: 
Za izvedbo naloge prednovoletnih in drugih obdaritev se ustanovi začasna komisija v sestavi:  

- Robert Okorn, predsednik 
- Hermina Kastelic, namestnik 
- Vera Debeljak, članica 

Navzočih je bilo 12 članov sveta. 
Opredeljenih je bilo 12 članov sveta.  
ZA: 12 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 8/6 je bil sprejet. 
 

AD 4 
Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta ČS Rudnik 

 
 
Predsedujoča je ugotovila, da člani sveta niso poslali pobud, predlogov ali vprašanj, zato je sejo 
zaključila ob 18.00 uri. 
 
 
 
Zapisala: 
Helena Ţidanek              Predsednica Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
        Katarina Juvanc Šinkovec 


